
 

 

Zapisnik 2. seje sveta staršev v šolskem letu 2024/25, 

ki je potekal v sredo, 5. 2. 2025 ob 17.00 uri na enoti Dolinca 

 

DNEVNI RED: 

1. Pozdrav in pregled prisotnosti 

2. Pregled in potrditev zapisnika prejšnje seje 

3. Novosti in načrti vrtca Hrastnik 

4. Seznanitev s finančnim poročilom in načrtom Sklada vrtca za šolsko leto 2024/2025 

5. Zdravje v vrtcih (obveščanje) 

6. Govorilne ure (enkrat letno) 

7. Predstavitev pohval/graj, ki so se zbrale 

8. Razno 

 

1. Pozdrav in pregled prisotnosti 

ENOTA ODDELEK SKUPINA PREDSTAVNIK PRISOTNOST 

 

 

 

 

 

DOLINCA 

Nika Funkl Žabice Anže Oblak Ne 

Nika Funkl Medvedki Dean Docić Ne 

Nataša kutin Miške Namestnik Matic 

Pirš 

Da 

Tanja Kontrec Pikapolonice Namestnica 

Daniela 

Mitrevska 

Da 

Helena Napret Sovice Nives Poglajen Da 

Saša Bavcon 

Uduč 

Zajčki Aleksandra Lah Ne 

Lucija Jovan Levčki Irena Vozel Ne 

 

 

 

SONČEK 

Sanja Funkel  Delfinčki Dejan Gojić Da 

Ivana Mimić Ribice Petra Gregorčič Da 

Romana Povh Želvice Polonca Cvelbar Da 

Mirjam Rupar Zvezde Aleksandra 

Grošelj 

Da 

Nataša Babič Hobotnice Suzana Majcen Da 



 

 

 

LUČKA 

Daša Urana  Čebelice Monika Schwarz Da 

Neja Kolenc Gosenice Elvisa 

Ibrahimović 

Ne 

Maja Petan 

Majcen 

Metuljčki Sara Kandolf Da 

Urška Mastnak Mravljice Matej Strgaršek Ne 

 

Prisotnih je bilo 10 članov od 16ih. Ugotovljeno je bilo, da je svet staršev sklepčen. 

2. Pregled in potrditev zapisnika prejšnje seje 

Predsednica sveta staršev Polonca Cvelbar je prebrala zapisnik prejšnje seje (Zapisnik Sveta staršev 

1. redne seje sveta, dne 1. 10. 2024). Zapisnik je bil potrjen, vendar z določenimi pripombami. 

Pripombe: 

- Na prejšnji seji je bil LDN Vrtca Hrastnik 2024/2025 sprejet in je v načrtu že bila potrjena 

zunanja dejavnost  učenja angleškega jezika predšolskih otrok in plavanje. Ugotovljeno je bilo, 

da se zunanje dejavnosti, ki sta bili sprejeti v tem šolskem letu sploh ne izvajata. 

 

3. Novosti in načrti vrtca 

Ravnateljica vrtca Hrastnik Renata Košica je predsednico Polonco Cvelbar pred sejo obvestila o 

naslednjih novostih in načrtnih vrtca: 

- Vrtec Hrastnik je imel redno obdobno revizijo, ki ni pokazala nobenih pomanjkljivosti. 

- S 1. 3. 2025 se bo na enoti Dolinca odprl polovični oddelek 1-2 let. 

- Občina Hrastnik bo v letošnjem letu pričela s sanacijo hriba nad enoto Dolinca, ki je povzročil 

poplave v lanskem letu 2024. 

- Javna razsvetljava od parkirišča do enote Lučka je bila popravljena. 

Drugih posebnosti in novosti ni bilo izpostavljenih. 

4. Seznanitev s finančnim poročilom in načrtom Sklada vrtca za šolsko leto 2024/2025 

Predstavnik Upravnega odbora Sklada vrtca Hrastnik Dejan Gojić je povedal, da se je jesenski bazar 

zaradi nepredvidljivih vremenskih okoliščin moral prekiniti, zato so v ta namen ustvarili vrtčevski bazar 

pred vrtcem v mesecu oktobru 2024, kjer so se zbrali prostovoljni prispevki za izdelke vrtčevskih otrok. 

V tem bazarju se je zbralo 2000 EUR prostovoljnih prispevkov. 

V načrtu imajo zbiranje sredstev iz donacij fizičnih in pravnih oseb (tudi donacije iz namenitve dela 

dohodnine), prispevkov staršev in drugih virov.  

Plačilo položnice za vrtec Hrastnik je mogoče tudi na trajnik, na ta način se lahko vrtec potencialno 

zavaruje pred neplačniki. 

Pridobljene donacije so namenjene v prvi vrsti za pridobitev igral, še posebej za enoti Sonček in Lučka. 

 

 



5. Zdravje v vrtcih (obveščanje) 

Ugotovljeno je bilo, da je zadnji čas velik upad otrok v vrtcu zaradi bolezni, vendar se o vzroku bolezni 

vzgojiteljic ne obvesti. Prav tako je bilo ugotovljeno, da starši vzgojiteljicam v vrtec predajo bolne 

otroke, ki okužijo vse ostale. 

Predstavniki vrtca Hrastnik so vsem staršem posredovali elektronsko sporočilo, v katerem so obvestili 

starše, da se v aplikaciji mojAsistent za starše pri odjavi otroka zaradi bolezni, pod dodatno razlago 

vpiše vzrok bolezni, da bodo vzgojiteljice pravočasno obveščene o širjenju določenih boleznih in znakih 

pri otrocih, ki so v vrtcu. Prav tako so bili obveščeni, da v vrtec spadajo zdravi otroci. 

Predstavniki oddelkov vrtca predlagamo, da se starše večkrat opomni, da se v vrtec vozi zdrave otroke. 

Vzgojiteljice pa prosimo, da so dosledne, da v primeru, da starš pripelje bolnega otroka v vrtec, 

takšnega ne sprejmejo v vrtec. 

 

6. Govorilne ure (enkrat letno) 

V vrtčevskem šolskem letu 2024/2025 je predvidena zgolj ena govorilna ura v trajanju skupnih 

60 minut, pri čemer pa naj bi starš pridobil vse informacije o svojem otroku.  

Na podlagi staršev, ki so že imeli govorilno uro je bilo ugotovljeno, da so dobili veliko informacij o 

svojem otroku, vendar pa je še zmeraj premalo samo ena govorilna ura v celem vrtčevskem šolskem 

letu. Starši morajo počakati na tisto eno govorilno uro in vmes niti ne vedo kako otrok napreduje in 

deluje v vrtcu. Nekateri starši namreč nimajo možnosti govoriti z dotično vzgojiteljico oddelka, zaradi 

dela svoje službe in jim edina možna predaje informacij o svojem otroku predstavlja prav govorilna ura. 

Prav tako si vsaka vzgojiteljica govorilno uro v trajanju 60 minut predstavlja drugače. Pri nekaterih se 

lahko oglasijo starši na razgovor kadarkoli in imajo na dotično določeno govorilno uro še vedno na voljo 

60 minut. Pri nekaterih pa na prošnjo starša za razgovor med letom odštejejo minute od govorilne ure, 

pri čemer ima ta starš na dotično govorilno uro na voljo preostanek minut, ki ga med letom niso 

porabili. Torej, če so med letom prosili za razgovor in je ta trajal v okviru skupnih 30 minut, imajo nato 

na voljo na govorilnih urah samo 30 minut in ne polnih 60 minut. V tem primeru lahko rečemo, da 

prihaja do nejasnih navodil o porabi tistih 60 minut, ki so namenjeni govorilni uri.  

Poudarjamo, da bi morale biti v tekočem vrtčevskem šolskem letu vsaj dve govorilni uri. Predvsem za 

predšolske otroke je bistveno premalo samo ena govorilna ura. 

 

7. Predstavitev pohval/graj, ki so se zbrale 

Predstavniki staršev so zbrali pohvale in graje staršev iz svojih oddelkov vrtca.  

Izpostavljene so bile naslednje pohvale: 

- Pohvala za raznolikost in pestrost jedilnikov. 

- Pohvala predavanja Miha Kramlja v Delavskem domu Hrastnik. 

- Pohvala za izdelavo decembrskih voščilnic, ki so bile namenjene v zameno za dobrodelni 

prispevek vrtcu. 

- Pohvala vzgojiteljici ROMANI POVH za organizacijo zbiranja hrane za živali. 

- Pohvala VZGOJITELJICAM NA ENOTI SONČEK, ki so organizirale izmenjavo igrač. 



- Pohvala vzgojiteljici ROMANI POVH za izvirno organizacijo rojstnega dne otrok. Rojstni dan 

otroci praznujejo v okviru dobre organiziranosti in ustvarjalnosti v okviru pravljic, ki dajo dnevu 

še poseben pomen. 

- Pohvala vzgojiteljici MIRJAM RUPAR za posredovanje receptov in organiziranje sodelovanja v 

preizkušanju kulinarike tujih držav 

- Pohvala vzgojiteljici NATAŠI BABIČ za izredno skrb in prijaznost v času bolezni otroka Svena iz 

njene skupine. Predstavnica želi izraziti svojo iskreno hvaležnost vzgojiteljici za njeno izjemno 

predanost in skrb pri delu z otrokom. Še posebej so bili ganjeni nad njeno odzivnostjo in 

prijaznostjo v času otrokove bolezni. Takoj ko je bilo sporočeno, da je otrok bolan je Nataša 

Babič odgovorila na sporočilo preko eAsistenta in izrazila svojo podporo. Po praznikih je takoj 

poklicala, da se je pozanimala o stanju otroka in pokazala, da ji ni vseeno. Prav tako je poslala 

pesmico, ki so se jo otroci učili v vrtcu v času otrokove odsotnosti. S tem je pokazala, da otroka 

vključuje v dogajanje v vrtcu, kljub temu, da je manjkal. Nataša Babič je resnično izjemna 

vzgojiteljica, ki svoje delo opravlja z ljubeznijo in predanostjo. Njena skrb za otroke presega 

običajne okvire in smo ji neizmerno hvaležni za vse, kar je storila za otroka Svena. V to zahvalo 

so vključene tudi ostale vzgojiteljice, ki so poslale lepe misli. 

- Pohvala čistilki DIJANI, ki je bila izposojena iz enote Dolinca na enoto Sonček, ki je bil v tistem 

času vidno čist in samoiniciativno prestavila garderobe, ki so bile predtem natrpane, po 

ureditvi pa lepo pregledne. 

- Pohvala vzgojiteljicama NIKI FUNKL in VERICI JAŠIĆ, ki sta s trudom poskrbeli, da so malčki, ki 

so se uvedli v vrtec, lepo sprejeli in z veseljem hodijo v vrtec. 

Izpostavljene so bile naslednje graje: 

- Zapisnik roditeljskega sestanka ni objavljen na vseh oglasnih deskah. Pri nekaterih vzgojiteljih 

je objavljen zapisnik na oglasni deski, pri drugih pa ne. Starši želijo, da so vsi zapisniki 

roditeljskih sestankov objavljeni na oglasnih deskah vrtca Hrastnik, da se lažje z njim seznanijo. 

Prav tako se predlaga, da bi bili zapisniki roditeljskega sestanka objavljen na spletni strani vrtca 

posameznih oddelkov. 

- Na enoti Sonček je nekaj časa nazaj v tem vrtčevskem letu 2024/2025 sedel neznan moški, ki 

se je uradno predstavljal, da prihaja iz Mladinske knjige in tudi prodajal knjige. O tem starši 

niso bili predčasno obveščeni. 

 

 

8. Razno  

Predstavniki staršev so izpostavili in predlagali naslednje zadeve: 

- Ugotovljeno je bilo, da je bila izbira ponudnika fotografiranja preko eAsistenta neverodostojna. En 

posameznik/starš je lahko enega ponudnika večkrat ''poklikal'' in s tem povzročil nerealen rezultat. 

Zato predlagamo, da se izbira ponudnika fotografiranja opravi še enkrat. 

- Ugotovljeno je bilo, da spletna stran vrtca Hrastnik ni ažurna, in sicer zapisniki sveta staršev nekaj 

časa niso bili dostopni, jedilniki niso posodobljeni za tekoč teden, itd. Predlaga se ažurnost spletne 

strani. 

- Obveščeni smo bili, da so se enote vrtca (predvsem Sonček) v decembru lotili izdelave voščilnic, ki 

so jih ponudili posameznikom, društvom in vsem drugim organizacijam v zameno za prostovoljni 

prispevek vrtcu. Starši zelo podpiramo omenjeno dobrodelno noto, bi pa želeli biti seznanjeni 

koliko denarja se je zbralo in v kakšen namen ga bo vrtec porabil. 



- V aplikaciji mojAsistent za starše večkrat prihaja do napak, npr. obveščanje o govorilnih urah, ki so 

bile posredovane vsem staršem, namesto samo določenim (nastala zmeda), glasovanje za 

ponudnika fotografiranja, itd.  

- V zvezi s finančnimi izvršbami neplačnikov ni pojasnjeno kaj se v tej smeri dela, kako daleč so z 

izvršbami in koliko jih je. 

- Predstavnico staršev je zanimalo kako je s počitkom otrok, ki le tega ne potrebujejo. Starši 

določenih otrok, ki ne potrebujejo spanca, se pritožujejo, da zaradi tega, ker mora otrok na 

ležalniku počivati vsaj 30 minut, v tem času kljub vsemu zaspijo in zvečer zaspijo v poznih urah. 

Predlaga se, da se v zvezi s počitkom otrok, ki ne potrebujejo spanca, nekako drugače uredi. 

- Knjižničarka, ki je veliko sodelovala z vrtcem Hrastnik, je šla v pokoj. Sedaj, ko prejšnje knjižničarke 

ni več, ni več sodelovanja med knjižnico in vrtcem Hrastnik. Predlagamo, da se vrtec Hrastnik 

ponovno poveže s knjižnico. 

- Na enoti Sonček se je organizirala izmenjava igrač, predstavniki enote Dolinca in Lučka naprošajo, 

da se takšne stvari organizirajo tudi na njihovih enotah. 

- Predstavnica staršev predlaga, da se vsaj na rojstni dan otrokom dovoli prinesti nekaj sladkarij, 

namesto sadja, ki ga v vsakem primeru dobijo v vrtcu. 

- Na podlagi groženj, ki jih je dobil tudi vrtec Hrastnik se predlaga, da se vrtec ob določenih urah 

redno zaklepa. 

- Prav tako se predlaga, da se uredi zvonce na enotah vrtca Hrastnik, da lahko nato starš pozvoni, če 

pripelje ali odpelje otroka, ko je vrtec zaklenjen. 

- Predstavnica staršev Aleksandra Grošelj, ki je v timu skupine za prehrano in kulturo prehranjevanja 

je povedala, da bo podala predlog, ki je bil podan na seji sveta staršev, za odnašanje popoldanske 

malice domov. Prav tako je povedala, da so za hrano fleksibilni in v primeru, da ima kdo kakšen 

predlog glede prehrane se jim to lahko sporoči. 

- Poraja se vprašanje ali je na enotah vrtca Hrastnik, posebej enota Dolinca in Sonček, prometno 

dovolj označeno, da se v bližini nahaja vrtec. Glavni vhod v enoto Dolinca in Sonček se nahaja 

neposredno v bližini ceste. Predlagamo, da se preuči varnost cestnega prometa in izvajanje 

ukrepov za umirjanje prometa (prometni znaki in talne označbe, da je v bližini vrtec). 

- Vzgojiteljice in pomočnice vzgojiteljev se med seboj ne obveščajo o posebnostih, ki bi bile 

pomembne za starše ko otroka prevzamejo. Na primer, starš doma ugotovi, da se je otrok v vrtcu 

poškodoval, vendar ob predaji otroka, starša nihče ni obvestil kdaj in kako se je to zgodilo. Predlaga 

se, da se vzgojiteljice in pomočnice vzgojiteljic medsebojno informirajo in predajo staršem 

informacije, ki so pomembne.  

- Ugotovljeno je bilo, da se za nov odpiralni čas ne obvesti pravočasno (uvedba novega odpiralnega 

časa še preden se starši dobro seznanijo s spremembo).  

Prav tako se poraja vprašanje kdaj se meri odpiralni čas vrtca in kako se zagotovi varstvo staršem, 

ki ne morejo priti pravočasno po otroka (npr. zaradi nepredvidljivih razmer na cesti in drugih 

situacij). 

 



Pod točko razno bi lahko navedli še več vprašanj in odprtih stvari, ki bi jih bilo potrebno predebatirati, 

vendar brez prisotnosti ravnateljice to ni smiselno, saj je le tega preveč. 

 

Na dan 5. 2. 2025 ob 19.15 uri so se na drugi redni seji sveta staršev predstavniki sklepčno odločili, 

da je potrebno narediti v mesecu marcu izredno sejo sveta staršev (na podlagi 17. člena Poslovnika 

sveta staršev). V prihajajoči izredni seji bo Predsednica sveta staršev Polonca Cvelbar pozvala 

ravnateljico Renato Košico, da se izredne seje udeleži in odgovori na pereča vprašanja predstavnikov 

sveta staršev. 

 

Srečanje je bilo zaključeno ob 19.20 uri. 

 

Zapisnik zapisala Predsednica sveta staršev Polonca Cvelbar, pregledala in dopolnila Namestnica 

predsednice sveta staršev Sara Kandolf. 

 


